



ONTARIO PROVINCIAL POLICE POLICE PROVINCIALE DE L'ONTARIO



MISSING PERSON PERSONNE DISPARUE

NAME: Mary Frances GREGORY
D.O.B.: May 27, 1958
RACE: White
SEX: Female
HEIGHT: 160 cm (5'3")
WEIGHT: 50 kg (111 lbs)
BUILD: Medium
HAIR: Blonde
EYES: Hazel
COMPLEXION: Fair

NOM: Mary Frances GREGORY
DDN : 27 mai 1958
RACE: Blanche
SEXE : Féminin
TAILLE : 160 cm (5 pi 3 po)
POIDS : 50 kg (111 lb)
CARRURE : Moyenne
CHEVEUX : Blonds
YEUX : Noisette
TEINT : Clair

Mary Frances GREGORY left her home in PARRY SOUND, Ontario, Canada on February 18, 1978 to vacation in CALIFORNIA. She failed to arrive at her destination in Palo Alto, CALIFORNIA and has not contacted any family members or friends since.

Mary Frances GREGORY a quitté son domicile de PARRY SOUND (Ontario, Canada) le 18 février 1978 pour partir en vacances en CALIFORNIE. Elle n'est jamais arrivée à sa destination, Palo Alto (CALIFORNIE), et n'a pas communiqué avec ses parents ou amis depuis.

GREGORY is believed to have departed Canada by motor vehicle with a male acquaintance who states that he let her off at a bus station in Las Vegas, Nevada some ten days after leaving Canada. The driver claims to have driven to Nevada via the States of New York, Pennsylvania, Ohio, Illinois, Colorado, Utah, and Arizona.

On croit que Mme GREGORY a quitté le Canada en voiture avec un homme de sa connaissance qui déclare l'avoir laissée à un terminus d'autobus à Las Vegas (Nevada) environ dix jours après leur départ du Canada. Le conducteur déclare qu'il s'est rendu en Nevada en passant par les États de New York, Pennsylvanie, Ohio, Illinois, Colorado, Utah et Arizona.

The Ontario Provincial Police urges anyone with information regarding the disappearance and/or death of Mary GREGORY to communicate immediately with the Director of the Criminal Investigation Branch, Ontario Provincial Police at 1-888-310-1122 or (705) 329-6111, their nearest police authority, or Crime Stoppers.

La Police provinciale de l'Ontario demande à quiconque en possession de renseignements sur la ou les personnes responsables de la disparition ou du décès de Mary GREGORY de communiquer immédiatement avec le directeur des enquêtes criminelles, Police provinciale de l'Ontario, au 1 888 310-1122 ou (705) 329-6111, avec le poste de police le plus proche ou avec Échec au crime.

Julian Fantino,
Commissioner.

Julian Fantino,
Commissaire

777 Memorial Avenue,
Orillia, Ontario,
Canada, L3V 7V3.

777, avenue Memorial
Orillia (Ontario)
Canada, L3V 7V3

Date: December 16, 2005
Telephone: (705) 329-6950
Facsimile: (705) 329-6077

Date : le 16 décembre 2005
Téléphone : (705) 329-6950
Télécopieur : (705) 329-6077